
(SG) 



exercices sur le Fouquet s  

1

 
le Fouquet s, qu est-ce que c est? 

2

 
les Césars, qu est-ce que c est? 

3

 

que trouve-t-on devant le Fouquet s 

4

 

òù se déroule la cérémonie des Césars? 

5

 

que fait-on après la cérémonie des Césars? 

6

 

que fait-on sur la terrasse du Fouquet s? 

7

 

où se trouve le Fouquet s exactement? 

8

 

pourquoi est-ce que le Fouquet s est très connu? 

9

 

pourquoi il y a des noms des gens célèbres au sol? 

10

 

quelles sont ces personnes? 

11

 

de quelle couleur est le tapis devant l entrée? 

   



6 exercices sur le texte Vermine  

1

 
qu est -ce que c est la « vermine » ? 

2

 
qui était Léonard Autier ? 

3

 
quelle était la mode dans les années 1770 et 
1780 ? 

4

 

vilket var modet på 1770-1780-talen? 

5

 

combien ces coiffures pouvaient-elles 
mesurer ? 

6

 

hur höga kunde dessa huvudbonader bli? 

7

 

combien de temps est-ce qu on por ta it ces 
coiffures ? 

8

 

comment est-ce que les femmes dormaient ? 

9

 

hur sov kvinnorna? 

10

 

quel était le danger la nuit ? 

11

 

qu est-ce qu on faisait pour se protéger ? 

12

 

vad gjorde man för att skydda sig? 



13

 
dans quel liquide est-ce qu on t rempait les 
cheveux ? 

14

 
i vilken vätska doppade man håret? 

15

 
pourquoi mettait-on de la farine dans les 
cheveux ? 

16

 

varför hade man mjöl i håret? 

17

 

comment pouvait-on décorer ces coiffures ? 

18

 

hur kunde man dekorera dessa huvudbonader? 

19

 

qu est-ce que c est qu un rongeur ? 

20

 

qui était Marie-Antoinette ? 

21

 

que se passera-t -il avec Léonard Autier ? 

22

 

vad kommer att hända med Léonard Autier? 

23

 

expliquez comment on fabriquait ces 
coiffures ! 

 



6 exercices sur le texte Vermine  

1 

 
qu est-ce que c est la « vermine » ? 

2 

 
qui était Léonard Autier ? 

3 

 

quelle était la mode dans les années 1770 et 1780 ? 

4 

 

combien ces coiffures pouvaient-elles mesurer ? 

5 

 

combien de temps est-ce qu on por ta it ces coiffures ? 

6 

 

comment est-ce que les femmes dormaient ? 

7 

 

quel était le danger la nuit ? 

8 

 

qu est-ce qu on fa isa it pour se protéger ? 

9 

 

dans quel liquide est-ce qu on t rempait les cheveux ? 

10 

 

pourquoi mettait-on de la farine dans les cheveux ? 



11 

 
comment pouvait-on décorer ces coiffures ? 

12 

 
qu est-ce que c est qu un rongeur ? 

13 

 

qui était Marie-Antoinette ? 

14 

 

que se passera-t -il avec Léonard Autier ? 

15 

 

expliquez comment on fabriquait ces coiffures !                                

  



14 DEN GULA TRÖJAN; översätt och besvara frågorna:  

1

 
vad är den gula tröjan? 

2

 
det är tröjan som ledaren i Tour de France bär 

3

 

vad är le Tour de France? 

4

 

det är en stor cykeltävling 

5

 

när grundar man le Tour de France? 

6

 

man grundar le Tour de France 1903 

7

 

vem grundar le Tour de France? 

8

 

det är Henri Desgrange som grundar le Tour de 
France 

9

 

varför är tröjan gul? 

10

 

därför att tidningen l Auto var tryckt på gult papper 

11

 

vem har den gula tröjan? 

12

 

det är personen i ledningen som bär den gula tröjan 



13

 
vad är l Auto? 

14

 
det är en tidning som har grundat le Tour de France 

15

 
när uppfinner man den gula tröjan? 

16

 

man uppfinner den gula tröjan 1919 

17

 

varför vill man ha en tröja med en stark färg? 

18

 

man vill ha en stark färg för att se ledaren bra 

19

 

vem var Eugène Christophe? 

20

 

det är den första personen som bär den gula tröjan 

21

 

vem vann le Tour de France 2004? 

22

 

det är Lance Armstrong som vann le Tour de France 
2004 

23

 

finns det någon skandinav som har vunnit le Tour de 
France? 

24

 

ja, Bjarne Riis vann 1996 



25

 
hitta minst 5 olika vinnare av le Tour de France 

26

 
var slutar le Tour de France? 

27

 
den slutar i Paris, på Champs-Elysées 

28

 

hur länge varar le Tour de France? 

29

 

den varar i 3 veckor 

30

 

vem har den gröna tröjan? 

31

 

det är personen med mest poäng 

32

 

vem har den prickiga tröjan? 

33

 

det är den bästa i bergen 

 



Hej,  
jag heter Alizé Cornet. Jag är 19 år och jag 
är fransk. Jag föddes den 22:a januari 1990 
i staden Nice. Det är på franska Rivieran. 
Jag bor fortfarande i Nice. Jag är 1,73 
meter lång och jag väger 60 kilo. Jag älskar 
tennis. Jag spelar mycket ofta tennis. Det 
är min favoritsport. Jag skulle vilja bli bäst 
i världen. Jag har också spelat i en film. 

Nej, inte en film men en teve-serie som heter Majjen . Jag 
skulle vilja bli läkare efter min karriär. Jag har 
redan slutat skolan. Jag har en lillebror som 
heter Sébastien men jag har ingen syster. Min 
bror är 14 år gammal. Mina föräldrar? Min 
mamma heter Patricia och min pappa heter 
Francis. Jag har en pojkvän som heter Gaël. 
Hur jag ser ut? Jag har långt brunt hår. Jag har 
gröna ögon och jag har stora örhängen. Förutom tennis gillar 
jag också att spela piano och spela basket.  

Kram! 

      



DIALOGUE ET VERBES 1  

pouvoir au présent dire au présent venir au présent 

                      

kommer du i kväll?  

nej, jag kan inte komma  

säg att du inte vill komma  

jag säger att jag inte kan  

kommer din syster då?  

ja, min syster och hennes bästa kompis kommer  

kommer din bror?  

kan din bror komma?  

mina bröder kan inte komma  

de säger att de kommer i morgon  

kommer ni i morgon?  

kan jag få se?  

vi kan hjälpa din syster  

kan ni hjälpa mig?  



vi kommer lite senare  

kom och titta!  

vad säger ni?  

vi säger att vi kanske kommer idag  

de säger alltid kanske

  

jag säger ingenting  

kommer hon också på fredag?  

alla kommer på lördag  

jag kommer  

jag säger  

jag har sagt  jag sade  

jag har kommit  

han har kommit  

  



EXERCICES ÉCRITS 1  

det är en liten svensk pojke  

han har en liten vit hund  

han har rött hår  

han har beiga byxor  

hon har stora glasögon  

det är en ung man  

det är inte en svensk pojke  

hon har en gul skjorta  

hennes hund heter Clébard  

hon har en ful hund  

jag läser en fransk tidning  

hon läser en hemsk bok  

jag har hemska bröder  

du har snälla systrar  

den första boken  

den senaste filmen  

den bästa gruppen  

jag har sett en rolig film  

en konstig katt  

en enkel övning   

två svåra övningar  

han har en viktig sak  

det var en fantastisk dag  

    



niveau 2b; phrases utiles 1; version 1 
jag är för  

jag är mot  

vad tycker du om....  

vad tycker du om......  

vad tycker ni om....  

jag finner det/jag tycker att det är  

jag anser att det är  

enligt min åsikt är det förskräckligt  

man måste förbjuda  

man måste stoppa strejkerna  

jag hoppas att man kommer att förbjuda dopningen  

det tjänar ingenting till  

det är värdelöst  

det är dumt  

det är konstigt  

det är inte normalt  

det är inte rättvist  

det är inte möjligt  

det är otroligt  

du har rätt  

du har fel  

ni har rätt  

missta sig  

jag misstar mig ofta  

du misstar dig  

det är strålande  

det är komplicerat  

det är en svår fråga  

det är onödigt  

det är nödvändigt  

det är en suverän idé  

det är en dum idé  



det är otänkbart  

det är inte en bra lösning  

man måste hitta en lösning  

vad har ni för arbete?  

vad gör ni i livet? (vad har ni för arbete?)  

vilket är ert yrke?  

vilket är ditt favorityrke?  

vilket är ditt drömyrke?  

vad vill du göra senare?  

jag är brevbärare  

han är datatekniker  

vad gör en växeltelefonist?  

han svarar i telefon  

han är VD för ett stort företag  

arbetar du bra i skolan?  

jag söker ett arbete  

jag söker ett litet jobb för helgerna  

jag har min meritförteckning  

är det svårt att hitta en anställning?  

det saknas sjuksköterskor  

det finns för många läkare  

man måste gå 5 år på universitetet  

det är en bra utbildning  

har du din studentexamen?  

jag tar min student nästa år  

har du bra betyg?  

jag är duktig i matte  

jag är värdelös i historia/geografi  

vi har många prov  

jag har bra betyg  

han har missat sitt svenskprov  

hon har lyckats alla sina examen  

jag har ett muntligt prov i morgon  



jag har lektion i engelska idag  

vi har ofta prov på lördagar  

i Sverige, är det inga prov på lördagar  

vi har ett bra betygssystem  

i Frankrike går betygen från 0 till 20  

ursäkta mig, jag letar efter bageriet tack  

finns det ett apotek i närheten?  

stationen ligger bakom skolan  

gymnasiet är mittemot bion  

banken är precis framför daghemmet  

var ligger Emile Zola-högstadiet?  

skulle ni kunna säga mig var banken ligger?  

skulle ni kunna hjälpa mig tack?  

jag hittar inte katedralen  

busstationen är långt härifrån  

ni måste/man måste ta den första gatan till vänster  

fortsätt rakt fram  

gå över det stora torget  

tag den femte gatan till höger  

gå rakt fram  

gå förbi slakteriet  

ni måste ta buss nummer 55  

gå av på hållplatsen Trocadéro

  

tag linje 4  

riktning Porte de Clignancourt  

byt på stationen Les Halles  

finns det en tunnelbanenedgång i närheten?  

är det svårt att hitta?  

det är mycket långt till fots  

finns det taxi här?  

skulle jag kunna använda er telefon?  

jag skulle vilja ringa efter en taxi  

jag är på hotellet  



mitt hotell ligger nära operan  

jag är vilse  

jag har möte/träff framför kaféet Aux Deux Magots

  
har ni en karta över Paris tack?  

skulle ni kunna visa mig på kartan tack?  

ursäkta mig var är vi här?  

jag känner inte till Paris  

du har en mycket vacker skjorta!  

tack, jag tycker mycket om prickiga skjortor  

jag, jag föredrar rutiga skjortor  

har du köpt en ny blommig byxa?  

titta på min randiga halsduk  

du har vackra gröna skor  

jag gillar inte vitt  

vilken är din favoritfärg?  

jag gillar gult  

jag, jag gillar inte grått  

blått passar dig bra  

jag avskyr svart  

hatar ni rött?  

det är extremt dåligt  

hennes blus är inte så vacker  

dina byxor är mycket fula  

hans slips är förskräcklig  

min slips är vackrare än din slips  

min slips är vackrare än din  

mina byxor är för korta  

din keps är för liten  

var din mössa dyr?  

nej, den var på rea  

vad tycker du om min nya kjol?  

den är inte så tokig  

den är suverän!  



jag gillar inte den modellen  

jag föredrar din gröna kjol  

du är mycket söt i den kjolen  

köper du ofta kläder på modet?  

nej, jag är inte särskilt modeintresserad  

det spelar ingen roll

  

jag intresserar mig mycket för mode  

tycker du om min nya klippning?  

åh, har du klippt dig?  

vad har hänt i Frankrike i helgen?  

jag vet inte  

det har varit strejker  

varför strejkar man?  

studenterna strjekar mot den nya reformen  

vad heter utbildningsministern?  

han heter François Fillon  

han vill reformera det franska skolsystemet  

han vill ta bort studentexamen  

han vill ha ett system med regelbundna prov  

eleverna är mot denna reform  

man är rädd att få olikheter mellan skolorna  

man måste ha medel i varje ämne  

om inte/annars, går man om  

många fransmän går om  

man tar studenten i flera ämnen  

det är mycket hårt  

man måste jobba mycket  

jag föredrar det svenska systemet  

om man missar en examen måste man göra om den  

är du för betyg i skolan?  

ibland är det användbart  

har ni många läxor?  

vi har läxor varje vecka  



jag avskyr uppsatser  

vi arbetar för mycket i skolan  

jag jobbar inte tillräckligt  

jag måste jobba bättre  

jag jobbar bättre i år  

jag har klarat alla prov i år  

jag missade matteprovet i går  

det var mycket svårt  

jag fick dåligt betyg i tyska  

jag bryr mig inte  

jag har svårt med filosofi  

vad har du gjort i helgen?  

i lördags kväll gick vi på bio  

vad såg du för film?  

vi såg 8 kvinnor

  

vad är det för film?  

det är en komisk/dramatisk film  

är det en bra film?  

den är inte så illa  

den är suverän  

den är mycket tråkig  

sådär  

den är värdelös den här filmen  

jag gillade inte alls  

jag gillade den mycket  

det är värt det (dvs. den är värd att se)  

den är för lång  

den är mycket lång  

den är suverän den här filmen  

vilka spelar i den här filmen?  

det är bra skådespelare  

det är mycket kända skådespelare som....  

det är en skådespelerska som heter Fanny Ardent  



hon spelar mycket bra  

vad handlar filmen om?  

det är historien om 8 kvinnor  

de är i ett hus  

det är ett mord  

dekoren är mycket enkel  

vad heter regissören?  

var har den spelats in?  

den har spelats in i Sverige  

den har fått en Oscar  

det är den bästa filmen jag har sett på ett år  

det är en jättetråkig film  

det är en mycket speciell film  

du har mycket långt hår  

ja, jag ska till frisören idag  

jag ska klippa håret  

jag har bestämt tid klockan 14.00 hos frisören  

har du klippt dig?  

ja, jag har bytt frisyr  

det passar dig bra  

du hade krulligt hår före, eller hur?  

jag hade ljusa flätor  

gillar du rakt hår?  

jag ska klippa mig mycket kort  

ska du raka dig helt och hållet?  

kommer du till mig på lördag kväll?  

jag bjuder in dig på att äta  

jag ska laga mat  

jag ska laga kinamat  

jag har en liten fest på fredag kväll  

kommer du?  

med nöje  

hur dags är det?  



vi börjar klockan 19.00  

slutar det sent?  

vi går ut på disko sedan  

vem kommer på fredag kväll?  

jag har bjudit hela klassen  

vi kommer att bli många  

vi kommer att bli ett 20-tal  

kommer du och hjälper mig?  

ska vi handla tillsammans?  

vad vill du köpa?  

ska vi köpa chips?  

vi tar billiga saker  

jag älskar att festa  

vi firar min födelsedag  

vad vill du ha till present?  

 



niveau 2b; phrases utiles 1; version 2 
jag är brevbärare  

dina byxor är mycket fula  

den är inte så tokig  

man måste förbjuda  

jag är för  

tag linje 4  

jag är vilse  

han vill ha ett system med regelbundna prov  

den är suverän!  

vad gör en växeltelefonist?  

det är strålande  

man måste hitta en lösning  

vad tycker du om min nya kjol?  

jag känner inte till Paris  

åh, har du klippt dig?  

jag misstar mig ofta  

det finns för många läkare  

vilken är din favoritfärg?  

riktning Porte de Clignancourt  

busstationen är långt härifrån  

jag vet inte  

byt på stationen Les Halles  

var ligger Emile Zola-högstadiet?  

vad tycker du om....  

dekoren är mycket enkel  

är det en bra film?  

jag avskyr uppsatser  

det passar dig bra  

jag föredrar det svenska systemet  

vi kommer att bli många  

med nöje  

jag gillade den mycket  



den är värdelös den här filmen  

vem kommer på fredag kväll?  

jag ska laga kinamat  

hur dags är det?  

sådär  

jag missade matteprovet i går  

vad handlar filmen om?  

kommer du?  

kommer du till mig på lördag kväll?  

jag har bjudit hela klassen  

kommer du och hjälper mig?  

den är suverän den här filmen  

vilka spelar i den här filmen?  

det är en komisk/dramatisk film  

det är en mycket speciell film  

de är i ett hus  

den har spelats in i Sverige  

jag bjuder in dig på att äta  

ska vi köpa chips?  

vi börjar klockan 19.00  

ja, jag ska till frisören idag  

jag gillade inte alls  

jag har bestämt tid klockan 14.00 hos frisören  

ja, jag har bytt frisyr  

den är för lång  

ska du raka dig helt och hållet?  

vi arbetar för mycket i skolan  

det är mycket hårt  

det är ett mord  

vad såg du för film?  

vi såg 8 kvinnor

  

jag ska klippa mig mycket kort  

man måste jobba mycket  



jag älskar att festa  

har du klippt dig?  

vi går ut på disko sedan  

har ni många läxor?  

vi har läxor varje vecka  

du hade krulligt hår före, eller hur?  

jag jobbar bättre i år  

ibland är det användbart  

är du för betyg i skolan?  

gillar du rakt hår?  

vi tar billiga saker  

vad är det för film?  

jag hade ljusa flätor  

det var mycket svårt  

vad vill du köpa?  

jag ska klippa håret  

jag bryr mig inte  

ska vi handla tillsammans?  

jag jobbar inte tillräckligt  

den är suverän  

det är den bästa filmen jag har sett på ett år  

jag har en liten fest på fredag kväll  

vad heter regissören?  

i lördags kväll gick vi på bio  

det är värt det (dvs. den är värd att se)  

slutar det sent?  

jag har svårt med filosofi  

den är inte så illa  

det är historien om 8 kvinnor  

vad vill du ha till present?  

gå förbi slakteriet  

ni måste ta buss nummer 55  

finns det ett apotek i närheten?  



missta sig  

jag söker ett arbete  

vad har hänt i Frankrike i helgen?  

jag anser att det är  

han vill ta bort studentexamen  

det är en dum idé  

det är nödvändigt  

jag har bra betyg  

det är mycket långt till fots  

vad tycker ni om....  

du har en mycket vacker skjorta!  

det är inte normalt  

blått passar dig bra  

i Sverige, är det inga prov på lördagar  

jag har ett muntligt prov i morgon  

man är rädd att få olikheter mellan skolorna  

jag tar min student nästa år  

stationen ligger bakom skolan  

hatar ni rött?  

det är en jättetråkig film  

ursäkta mig, jag letar efter bageriet tack  

det är otänkbart  

vi firar min födelsedag  

om man missar en examen måste man göra om den  

var har den spelats in?  

jag ska laga mat  

det är inte en bra lösning  

många fransmän går om  

arbetar du bra i skolan?  

skulle ni kunna hjälpa mig tack?  

vi har många prov  

tack, jag tycker mycket om prickiga skjortor  

det saknas sjuksköterskor  



om inte/annars, går man om  

hennes blus är inte så vacker  

mina byxor är för korta  

jag avskyr svart  

har du din studentexamen?  

jag måste jobba bättre  

jag har klarat alla prov i år  

den är mycket tråkig  

den har fått en Oscar  

du har mycket långt hår  

den är mycket lång  

det är mycket kända skådespelare som....  

det är bra skådespelare  

det spelar ingen roll

  

nej, jag är inte särskilt modeintresserad  

ni har rätt  

har du köpt en ny blommig byxa?  

jag föredrar din gröna kjol  

jag är värdelös i historia/geografi  

jag, jag föredrar rutiga skjortor  

eleverna är mot denna reform  

det är inte rättvist  

har ni en karta över Paris tack?  

gå rakt fram  

tag den femte gatan till höger  

du är mycket söt i den kjolen  

vi har ett bra betygssystem  

ursäkta mig var är vi här?  

man måste stoppa strejkerna  

han vill reformera det franska skolsystemet  

jag, jag gillar inte grått  

det är en svår fråga  

din keps är för liten  



det är otroligt  

jag gillar gult  

vad har ni för arbete?  

jag skulle vilja ringa efter en taxi  

vad har du gjort i helgen?  

hon spelar mycket bra  

finns det taxi här?  

banken är precis framför daghemmet  

han är datatekniker  

det är en bra utbildning  

vilket är ert yrke?  

jag är duktig i matte  

enligt min åsikt är det förskräckligt  

skulle ni kunna visa mig på kartan tack?  

du har fel  

skulle ni kunna säga mig var banken ligger?  

vi har ofta prov på lördagar  

man måste gå 5 år på universitetet  

studenterna strjekar mot den nya reformen  

hans slips är förskräcklig  

jag är på hotellet  

nej, den var på rea  

ni måste/man måste ta den första gatan till vänster  

jag har min meritförteckning  

tycker du om min nya klippning?  

i Frankrike går betygen från 0 till 20  

är det svårt att hitta?  

det har varit strejker  

jag hoppas att man kommer att förbjuda dopningen  

det är komplicerat  

jag är mot  

vad gör ni i livet? (vad har ni för arbete?)  

du har vackra gröna skor  



vad tycker du om......  

du misstar dig  

gå av på hållplatsen Trocadéro

  
titta på min randiga halsduk  

vilket är ditt drömyrke?  

gå över det stora torget  

gymnasiet är mittemot bion  

det är en suverän idé  

jag söker ett litet jobb för helgerna  

det tjänar ingenting till  

var din mössa dyr?  

vilket är ditt favorityrke?  

är det svårt att hitta en anställning?  

vad heter utbildningsministern?  

skulle jag kunna använda er telefon?  

det är dumt  

köper du ofta kläder på modet?  

jag intresserar mig mycket för mode  

jag fick dåligt betyg i tyska  

hon har lyckats alla sina examen  

vad vill du göra senare?  

det är inte möjligt  

jag gillar inte den modellen  

min slips är vackrare än din  

varför strejkar man?  

jag har lektion i engelska idag  

finns det en tunnelbanenedgång i närheten?  

han heter François Fillon  

min slips är vackrare än din slips  

det är en skådespelerska som heter Fanny Ardent  

har du bra betyg?  

jag hittar inte katedralen  

vi kommer att bli ett 20-tal  



jag gillar inte vitt  

man måste ha medel i varje ämne  

det är onödigt  

det är värdelöst  

han är VD för ett stort företag  

mitt hotell ligger nära operan  

det är konstigt  

man tar studenten i flera ämnen  

han svarar i telefon  

jag finner det/jag tycker att det är  

fortsätt rakt fram  

det är extremt dåligt  

du har rätt  

jag har möte/träff framför kaféet Aux Deux Magots

  

han har missat sitt svenskprov  

  



niveau 2b; phrases utiles 1; version 3 
i lördags kväll gick vi på bio  

det är konstigt  

många fransmän går om  

det är en suverän idé  

din keps är för liten  

vad har ni för arbete?  

jag ska klippa håret  

vi kommer att bli ett 20-tal  

vilka spelar i den här filmen?  

den är för lång  

det är en mycket speciell film  

hennes blus är inte så vacker  

jag avskyr uppsatser  

vi går ut på disko sedan  

det är mycket långt till fots  

gå förbi slakteriet  

jag hoppas att man kommer att förbjuda dopningen  

jag känner inte till Paris  

vem kommer på fredag kväll?  

vi tar billiga saker  

jag är värdelös i historia/geografi  

tack, jag tycker mycket om prickiga skjortor  

det är strålande  

hatar ni rött?  

han är VD för ett stort företag  

arbetar du bra i skolan?  

jag bryr mig inte  

ursäkta mig var är vi här?  

var har den spelats in?  

har ni många läxor?  

jag hittar inte katedralen  

byt på stationen Les Halles  



jag gillade den mycket  

det är en svår fråga  

riktning Porte de Clignancourt  

man måste ha medel i varje ämne  

titta på min randiga halsduk  

jag hade ljusa flätor  

mina byxor är för korta  

studenterna strjekar mot den nya reformen  

den har fått en Oscar  

ni har rätt  

vad gör ni i livet? (vad har ni för arbete?)  

du har mycket långt hår  

gå av på hållplatsen Trocadéro

  

det är värdelöst  

ska vi köpa chips?  

det är historien om 8 kvinnor  

det är otroligt  

det passar dig bra  

man måste förbjuda  

jag har klarat alla prov i år  

vad tycker du om....  

jag söker ett arbete  

det är värt det (dvs. den är värd att se)  

jag gillar inte vitt  

ja, jag ska till frisören idag  

det är extremt dåligt  

jag föredrar det svenska systemet  

jag söker ett litet jobb för helgerna  

vad vill du ha till present?  

åh, har du klippt dig?  

gå rakt fram  

jag fick dåligt betyg i tyska  

vad gör en växeltelefonist?  



det är otänkbart  

jag har bjudit hela klassen  

tycker du om min nya klippning?  

jag vet inte  

jag tar min student nästa år  

det är den bästa filmen jag har sett på ett år  

om man missar en examen måste man göra om den  

slutar det sent?  

jag har ett muntligt prov i morgon  

är det en bra film?  

den är värdelös den här filmen  

jag skulle vilja ringa efter en taxi  

det tjänar ingenting till  

den är suverän!  

är det svårt att hitta?  

ska vi handla tillsammans?  

jag ska laga mat  

enligt min åsikt är det förskräckligt  

är du för betyg i skolan?  

skulle ni kunna visa mig på kartan tack?  

varför strejkar man?  

det har varit strejker  

jag missade matteprovet i går  

den är mycket lång  

det är inte rättvist  

vi har många prov  

jag har en liten fest på fredag kväll  

jag bjuder in dig på att äta  

jag är på hotellet  

jag har lektion i engelska idag  

det är en dum idé  

du har en mycket vacker skjorta!  

finns det en tunnelbanenedgång i närheten?  



ja, jag har bytt frisyr  

köper du ofta kläder på modet?  

jag är brevbärare  

jag gillade inte alls  

det är en bra utbildning  

vilket är ert yrke?  

vi firar min födelsedag  

jag intresserar mig mycket för mode  

kommer du till mig på lördag kväll?  

vilken är din favoritfärg?  

vi arbetar för mycket i skolan  

skulle ni kunna hjälpa mig tack?  

den är suverän den här filmen  

jag är vilse  

den har spelats in i Sverige  

det är komplicerat  

det spelar ingen roll

  

ni måste ta buss nummer 55  

fortsätt rakt fram  

har du klippt dig?  

det är inte normalt  

man måste gå 5 år på universitetet  

gillar du rakt hår?  

vi börjar klockan 19.00  

det är dumt  

du har fel  

tag den femte gatan till höger  

med nöje  

jag, jag gillar inte grått  

har ni en karta över Paris tack?  

det är onödigt  

han vill ta bort studentexamen  

den är mycket tråkig  



det är bra skådespelare  

jag är för  

vad har du gjort i helgen?  

han vill ha ett system med regelbundna prov  

jag anser att det är  

vad tycker ni om....  

jag har min meritförteckning  

finns det ett apotek i närheten?  

vad vill du köpa?  

man måste hitta en lösning  

min slips är vackrare än din  

ni måste/man måste ta den första gatan till vänster  

hon har lyckats alla sina examen  

jag måste jobba bättre  

det var mycket svårt  

du har rätt  

blått passar dig bra  

du har vackra gröna skor  

du misstar dig  

vilket är ditt favorityrke?  

vad heter regissören?  

man är rädd att få olikheter mellan skolorna  

den är inte så illa  

jag ska klippa mig mycket kort  

jag ska laga kinamat  

den är inte så tokig  

ibland är det användbart  

eleverna är mot denna reform  

vi kommer att bli många  

du är mycket söt i den kjolen  

sådär  

vad heter utbildningsministern?  

man måste jobba mycket  



vad tycker du om min nya kjol?  

i Frankrike går betygen från 0 till 20  

jag gillar gult  

det är en komisk/dramatisk film  

han har missat sitt svenskprov  

är det svårt att hitta en anställning?  

det saknas sjuksköterskor  

vad tycker du om......  

gå över det stora torget  

dina byxor är mycket fula  

kommer du och hjälper mig?  

var ligger Emile Zola-högstadiet?  

i Sverige, är det inga prov på lördagar  

jag är duktig i matte  

det är nödvändigt  

hur dags är det?  

min slips är vackrare än din slips  

missta sig  

har du din studentexamen?  

det finns för många läkare  

stationen ligger bakom skolan  

skulle jag kunna använda er telefon?  

ska du raka dig helt och hållet?  

nej, den var på rea  

vad är det för film?  

vad såg du för film?  

man tar studenten i flera ämnen  

jag finner det/jag tycker att det är  

skulle ni kunna säga mig var banken ligger?  

jag jobbar bättre i år  

jag har bra betyg  

jag misstar mig ofta  

busstationen är långt härifrån  



finns det taxi här?  

du hade krulligt hår före, eller hur?  

jag jobbar inte tillräckligt  

det är mycket kända skådespelare som....  

jag har möte/träff framför kaféet Aux Deux Magots

  
man måste stoppa strejkerna  

hon spelar mycket bra  

jag, jag föredrar rutiga skjortor  

det är ett mord  

det är en jättetråkig film  

det är inte möjligt  

jag har svårt med filosofi  

han svarar i telefon  

det är inte en bra lösning  

de är i ett hus  

den är suverän  

tag linje 4  

mitt hotell ligger nära operan  

hans slips är förskräcklig  

jag gillar inte den modellen  

jag föredrar din gröna kjol  

vi har läxor varje vecka  

jag är mot  

dekoren är mycket enkel  

jag har bestämt tid klockan 14.00 hos frisören  

banken är precis framför daghemmet  

han vill reformera det franska skolsystemet  

det är en skådespelerska som heter Fanny Ardent  

kommer du?  

vad har hänt i Frankrike i helgen?  

jag älskar att festa  

nej, jag är inte särskilt modeintresserad  

vi såg 8 kvinnor

  



har du köpt en ny blommig byxa?  

ursäkta mig, jag letar efter bageriet tack  

gymnasiet är mittemot bion  

det är mycket hårt  

vi har ofta prov på lördagar  

vad handlar filmen om?  

var din mössa dyr?  

har du bra betyg?  

vad vill du göra senare?  

han är datatekniker  

vilket är ditt drömyrke?  

vi har ett bra betygssystem  

han heter François Fillon  

om inte/annars, går man om  

jag avskyr svart  

         



   



exercices sur le Fouquet s  

1

 
le Fouquet s, qu est-ce que c est? 
c est un restaurant célèbre 

2

 
les Césars, qu est-ce que c est? 
c est un prix de cinéma 

3

 
que trouve-t-on devant le Fouquet s 
on trouve des plaques métallique avec des noms 

4

 
où se déroule la cérémonie des Césars? 
la cérémonie des Césars se déroule au Théâtre des Champs-Elysées 

5

 

que fait-on après la cérémonie des Césars? 
après la cérémonie des Césars on mange un souper magnifique au Fouquet s 

6

 

que fait-on sur la terrasse du Fouquet s? 
sur la terrasse du Fouquet s on regarde les gens passer 

7

 

où se trouve le Fouquet s exactement? 
le Fouquet s se trouve sur les Champs-Elysées 

8

 

pourquoi est-ce que le Fouquet s est très connu? 
parce que c est ici qu on fête les personnes qui ont réçu des Césars ; / 
il y a beaucoup de personnes célèbres qui viennent ici 

9

 

pourquoi il y a des noms des gens célèbres au sol? 
ce sont les personnes qui ont gagné des Césars 

10

 

quelles sont ces personnes? 
ce sont des acteurs, des actgrices, des cinéastes, des metteurs en scène 

11

 

de quelle couleur est le tapis devant l entrée? 
le tapis devant l entrée est rouge 

 



6 exercices sur le texte Vermine  

1

 
qu est -ce que c est la « vermine » ? c est des parasites 

2

 
qui était Léonard Autier ? il était un grand coiffeur à la mode sous 

la Révolution 
3

 
quelle était la mode dans les années 1770 et 
1780 ? 

la mode était de porter des coiffures 
invraisemblables 

4

 
vilket var modet på 1770-1780-talen? modet var att bära osannolika 

huvudbonader 
5

 
combien ces coiffures pouvaient-elles 
mesurer ? 

ces coiffures pouvaient mesurer jusqu à 
1 mètre 30 

6

 

hur höga kunde dessa huvudbonader bli? dessa huvudbonader kunde bli ända till 1,30 
meter höga 

7

 

combien de temps est-ce qu on por ta it ces 
coiffures ? 

on portait ces coiffures 3 à 4 semaines 

8

 

comment est-ce que les femmes dormaient ? les femmes dormaient à moitié assises 
9

 

hur sov kvinnorna? kvinnorna sov till hälften sittandes 
10

 

quel était le danger la nuit ? le danger la nuit était surtout les rats 
et les souris (=les rongeurs) 

11

 

qu est-ce qu on faisait pour se protéger ? on mettait des souricières pour se 
protéger ou on dormait avec des chats 

12

 

vad gjorde man för att skydda sig? man satte dit musfällor för att skydda sig 
eller man sov med katter 

13

 

dans quel liquide est-ce qu on t rempait les 
cheveux ? 

on trempait les cheveux dans la graisse 
de boeuf 

14

 

i vilken vätska doppade man håret? man doppade håret i oxfett 
15

 

pourquoi mettait-on de la farine dans les 
cheveux ? 

on mettait de la farine dans les cheveux 
pour cacher la graisse 

16

 

varför hade man mjöl i håret? man hade mjöl i håret för att dölja fettet 
17

 

comment pouvait-on décorer ces coiffures ? on pouvait les décorer avec des fruits, 
des modèles de bateau, des plumes 
gigantesques, des cages d oiseau ou des 
paysages entiers 

18

 

hur kunde man dekorera dessa huvudbonader? man kunde dekorera dem med frukter, 
båtmodeller, gigantiska fjädrar, fågelburar 
eller hela landskap 

19

 

qu est-ce que c est qu un rongeur ? un rongeur est un petit animal comme 
un rat ou une souris 

20

 

qui était Marie-Antoinette ? c éta it une reine de France, la femme de 
Louis XVI 

21

 

que se passera-t -il avec Léonard Autier ? il s enfu it en Russie, il échappe à la 
guillotine 

22

 

vad kommer att hända med Léonard Autier? han flyr till Ryssland, han undslipper 
giljotinen 

23

 

expliquez comment on fabriquait ces 
coiffures ! 

on trempait les cheveux dans la graisse 
et après on fixait cette pâte avec de la 
gaze enroulée sur une armature 
métallique 

     



14 DEN GULA TRÖJAN; översätt och besvara frågorna:  

1

 
vad är den gula tröjan? qu est-ce que c est le maillot jaune? 

2

 
det är tröjan som ledaren i Tour de France bär c est le maillot que porte le leader du Tour de 

France 
3

 
vad är le Tour de France? qu est-ce que c est le Tour de France? 

4

 
det är en stor cykeltävling c est une grande course/compétition de vélo 

5

 
när grundar man le Tour de France? quand est-ce qu on fonde le Tour de France? 

6

 
man grundar le Tour de France 1903 on fonde le Tour de France en 1903 

7

 
vem grundar le Tour de France? qui fonde le Tour de France? 

8

 

det är Henri Desgrange som grundar le Tour de 
France 

c est Henri Desgrange qui fonde le Tour de 
France 

9

 

varför är tröjan gul? pourquoi le maillot est-il jaune? 
10

 

därför att tidningen l Auto var tryckt på gult papper parce que le journal l Auto était imprimé sur du 
papier jaune 

11

 

vem har den gula tröjan? qui porte le maillot jaune? 
12

 

det är personen i ledningen som bär den gula tröjan c est la personne en tête qui porte le maillot 
jaune 

13

 

vad är l Auto? qu est-ce que c est l Auto? 
14

 

det är en tidning som har grundat le Tour de France c est un journal qui a fondé le Tour de France 
15

 

när uppfinner man den gula tröjan? quand est-ce qu on invente le maillot jaune? 
16

 

man uppfinner den gula tröjan 1919 on invente le maillot jaune en 1919 
17

 

varför vill man ha en tröja med en stark färg? pourquoi veut-on un maillot avec une couleur 
forte/vive? 

18

 

man vill ha en stark färg för att se ledaren bra on veut une couleur vive pour bien voir le 
leader 

19

 

vem var Eugène Christophe? qui était Eugène Christophe? 
20

 

det är den första personen som bär den gula tröjan c est la première personne qui porte le maillot 
jaune 

21

 

vem vann le Tour de France 2004? qui a gagné le Tour de France en 2004? 
22

 

det är Lance Armstrong som vann le Tour de France 
2004 

c est Lance Armstrong qui a gagné le Tour de 
France en 2004 

23

 

finns det någon skandinav som har vunnit le Tour de 
France? 

il y a un scandinave qui a gagné le Tour de 
France? 

24

 

ja, Bjarne Riis vann 1996 oui, Bjarne Riis a gagné en 1996 
25

 

hitta minst 5 olika vinnare av le Tour de France  
26

 

var slutar le Tour de France? où se termine/finit le Tour de France? 
27

 

den slutar i Paris, på Champs-Elysées il se termine à Paris, sur les Champs-Elysées 
28

 

hur länge varar le Tour de France? combien de temps dure le Tour de France? 
29

 

den varar i 3 veckor il dure 3 semaines 
30

 

vem har den gröna tröjan? qui porte le maillot vert? 
31

 

det är personen med mest poäng c est la personne avec le plus de points 
32

 

vem har den prickiga tröjan? qui porte le maillot à pois? 
33

 

det är den bästa i bergen c est le meilleur en montagne 

 



Bonjour,  
je m appelle Alizé Cornet. J ai 19 ans et je 
suis Française. Je suis née le 22 janvier 
1990 à Nice. C est sur la Côte d Azur. 
J habite toujours à Nice. Je mesure 1 mètre 
73 et je pèse 60 kilos. J adore le tennis. Je 
joue très souvent au tennis. C est mon 
sport préféré.  
Je voudrais devenir la meilleure du 

monde. J ai aussi joué dans un film. Non, pas un film mais une 
série télévisée qui s appelle L Instit. J aime beaucoup le rose. 
Je voudrais devenir médecin après ma carrière. 
J ai un petit frère qui s appelle Sébastien mais je 
n ai pas de soeur. Mon frère a 14 ans. Mes 
parents? Ma mère s appelle Patricia et mon père 
s appelle Francis. J ai un petit ami qui s appelle 
Gaël. Je suis comment? Moi, j ai des cheveux 
longs et châtains. J ai des yeux verts et j ai des 
grandes boucles d oreille. À part le tennis, j aime aussi jouer 
du piano et jouer au basket.  

Bisous! 

    



DIALOGUE ET VERBES 1  

pouvoir au présent dire au présent venir au présent 

   
je peux je dis je viens 

tu peux tu dis tu viens 

il peut il dit il vient 

nous pouvons nous disons nous venons 

vous pouvez vous dites vous venez 

ils peuvent ils disent ils viennent 

 

kommer du i kväll? tu viens ce soir? 

nej, jag kan inte komma non, je ne peux pas venir 

säg att du inte vill komma dis que tu ne veux pas venir 

jag säger att jag inte kan je dis que je ne peux pas 

kommer din syster då? alors, ta soeur vient? 

ja, min syster och hennes bästa kompis kommer oui, ma soeur et son meilleur ami 
viennent 

kommer din bror? ton frère vient? 

kan din bror komma? ton frère peut venir? 

mina bröder kan inte komma mes frères ne peuvent pas venir 

de säger att de kommer i morgon ils disent qu ils viennent demain 

kommer ni i morgon? vous venez demain? 

kan jag få se? je peux voir? 

vi kan hjälpa din syster nous pouvons aider ta soeur 

kan ni hjälpa mig? vous pouvez m aider? 



vi kommer lite senare nous venons un peu plus tard 

kom och titta! venez voir! 

vad säger ni? qu est-ce que vous dites? 

vi säger att vi kanske kommer idag nous disons que nous venons peut-
être aujourd hui 

de säger alltid kanske

 

ils disent toujours peut-être

 

jag säger ingenting je ne dis rien 

kommer hon också på fredag? elle vient aussi vendredi? 

alla kommer på lördag tout le monde vient samedi 

jag kommer je viens 

jag säger je dis 

jag har sagt  jag sade j ai dit 

 

jag har kommit je suis venu 

han har kommit il est venu 

 



EXERCICES ÉCRITS 1  

det är en liten svensk pojke c est un petit garçon suédois 

han har en liten vit hund il a un petit chien blanc 

han har rött hår il a des cheveux roux 

han har beiga byxor il a un pantalon beige 

hon har stora glasögon il a des grandes lunettes 

det är en ung man c est un jeune homme 

det är inte en svensk pojke ce n est pas un garçon suédois 

hon har en gul skjorta elle a une chemise jaune 

hennes hund heter Clébard son chien s appelle Clébard 

hon har en ful hund elle a un chien moche 

jag läser en fransk tidning je lis un journal français 

hon läser en hemsk bok elle lit un livre terrible 

jag har hemska bröder j ai des frères horribles 

du har snälla systrar tu as des soeurs gentilles 

den första boken le premier livre 

den senaste filmen le dernier film 

den bästa gruppen le meilleur groupe 

jag har sett en rolig film j ai vu un film drôle/amusant 

en konstig katt un chat bizarre 

en enkel övning  un exercice facile 

två svåra övningar deux exercices difficiles 

han har en viktig sak il a une chose importante 

det var en fantastisk dag c était un jour magnifique/fantastique 

    



niveau 2b; phrases utiles 1; version 1 
jag är för je suis pour 
jag är mot je suis contre 
vad tycker du om.... qu est-ce que tu penses de 
vad tycker du om...... que penses-tu de... 
vad tycker ni om.... que pensez-vous de..... 
jag finner det/jag tycker att det är je trouve que c est 
jag anser att det är je pense que c est 
enligt min åsikt är det förskräckligt à mon avis c est horrible 
man måste förbjuda on doit interdire 
man måste stoppa strejkerna il faut arrêter les grèves 
jag hoppas att man kommer att förbjuda dopningen j espère qu on interdira le dopage 
det tjänar ingenting till cela ne sert à rien 
det är värdelöst c est nul 
det är dumt c est bête 
det är konstigt c est bizarre 
det är inte normalt ce n est pas normal 
det är inte rättvist ce n est pas juste 
det är inte möjligt ce n est pas possible 
det är otroligt c est incroyable 
du har rätt tu as raison 
du har fel tu as tort 
ni har rätt vous avez raison 
missta sig se tromper 
jag misstar mig ofta je me trompe souvent 
du misstar dig tu te trompes 
det är strålande c est magnifique 
det är komplicerat c est compliqué 
det är en svår fråga c est une question difficile 
det är onödigt c est inutile 
det är nödvändigt c est nécessaire 
det är en suverän idé c est une idée géniale 
det är en dum idé c est une idée bête 
det är otänkbart c est impensable 
det är inte en bra lösning ce n est pas une bonne solution 
man måste hitta en lösning il faut trouver une solution 
vad har ni för arbete? qu est-ce que vous faites comme travail? 
vad gör ni i livet? (vad har ni för arbete?) qu est-ce que vous faites dans la vie? 
vilket är ert yrke? quelle est votre profession? 
vilket är ditt favorityrke? quel est ton métier préféré? 
vilket är ditt drömyrke? quel est ton métier de rêve? 
vad vill du göra senare? qu est-ce que tu veux faire plus tard? 
jag är brevbärare je suis facteur 
han är datatekniker il est informaticien 
vad gör en växeltelefonist? que fait un standardiste? 
han svarar i telefon il répond au téléphone 
han är VD för ett stort företag il est PDG d une grande entreprise 
arbetar du bra i skolan? tu travailles bien à l école? 
jag söker ett arbete je cherche du travail 
jag söker ett litet jobb för helgerna je cherche un petit travail pour le week-end 
jag har min meritförteckning j ai mon cv 
är det svårt att hitta en anställning? c est difficile de trouver un emploi? 
det saknas sjuksköterskor il manque des infirmières 
det finns för många läkare il y a trop de médecins 
man måste gå 5 år på universitetet il faut faire 5 ans à la Faculté 
det är en bra utbildning c est une bonne formation 
har du din studentexamen? tu as ton bac? 
jag tar min student nästa år je passe mon bac l année prochaine 



har du bra betyg? tu as de bonnes notes? 
jag är duktig i matte je suis fort/bon en maths 
jag är värdelös i historia/geografi je suis nul en histoire-géo 
vi har många prov on a beaucoup de contrôles 
jag har bra betyg j ai de bonnes notes 
han har missat sitt svenskprov il a raté le contrôle de suédois 
hon har lyckats alla sina examen elle a réussi tous ses examens 
jag har ett muntligt prov i morgon j ai un oral ce matin 
jag har lektion i engelska idag j ai un cours d anglais aujourd hui 
vi har ofta prov på lördagar on a souvent des contrôles le samedi 
i Sverige, är det inga prov på lördagar en Suède, il n y a pas d examens le samedi 
vi har ett bra betygssystem nous avons un bon systéme de notation 
i Frankrike går betygen från 0 till 20 en France, les notes vont de 0 à 20 
ursäkta mig, jag letar efter bageriet tack excusez-moi, je cherche la boulangerie svp 
finns det ett apotek i närheten? il y a une pharmacie près d ici? 
stationen ligger bakom skolan la gare se trouve derrière l école 
gymnasiet är mittemot bion le lycée est en face du cinéma 
banken är precis framför daghemmet la banque est juste devant la crèche 
var ligger Emile Zola-högstadiet? où se trouve le collège Emile Zola? 
skulle ni kunna säga mig var banken ligger? pourriez-vous me dire où se trouve la banque? 
skulle ni kunna hjälpa mig tack? pourriez-vous m aider svp? 
jag hittar inte katedralen je ne trouve pas la cathédrale 
busstationen är långt härifrån la gare routière est loin d ici 
ni måste/man måste ta den första gatan till vänster il faut prendre la première rue à gauche 
fortsätt rakt fram continuez tout droit 
gå över det stora torget traversez la grande place 
tag den femte gatan till höger prenez la cinquième rue à droite 
gå rakt fram allez tout droit 
gå förbi slakteriet passez par la boucherie 
ni måste ta buss nummer 55 il faut prendre le bus numéro 55 
gå av på hållplatsen Trocadéro

 

descendez à l arrêt Trocadéro

 

tag linje 4 prenez la ligne 4 
riktning Porte de Clignancourt direction Porte de Clignancourt 
byt på stationen Les Halles changez à la station Les halles 
finns det en tunnelbanenedgång i närheten? il y a une bouche de métro près d ici? 
är det svårt att hitta? c est difficile à trouver? 
det är mycket långt till fots c est trés loin à pied 
finns det taxi här? il y a des taxis ici? 
skulle jag kunna använda er telefon? est-ce que je pourrais utiliser votre téléphone? 
jag skulle vilja ringa efter en taxi je voudrais appeler un taxi 
jag är på hotellet je suis à l hôtel 
mitt hotell ligger nära operan mon hôtel se trouve près de l Opéra 
jag är vilse je suis perdu 
jag har möte/träff framför kaféet Aux Deux Magots

 

j ai rendez-vous devant le Café Aux Deux Magots

 

har ni en karta över Paris tack? vous avez un plan de Paris svp? 
skulle ni kunna visa mig på kartan tack? pourriez-vous me le montrer sur le plan? 
ursäkta mig var är vi här? excusez-moi, on est où ici? 
jag känner inte till Paris je ne connais pas Paris 
du har en mycket vacker skjorta! tu as une très belle chemise! 
tack, jag tycker mycket om prickiga skjortor merci, j aime bien les chemises à pois 
jag, jag föredrar rutiga skjortor moi, je préfère les chemisiers à carreaux 
har du köpt en ny blommig byxa? tu as acheté un nouveau pantalon à fleurs? 
titta på min randiga halsduk regarde mon écharpe rayée 
du har vackra gröna skor tu as de belles chaussures vertes 
jag gillar inte vitt je n aime pas le blanc 
vilken är din favoritfärg? quelle est ta couleur préférée? 
jag gillar gult j aime le jaune 
jag, jag gillar inte grått moi, je n aime pas le gris 



blått passar dig bra le bleu te va bien 
jag avskyr svart j ai horreur du noir 
hatar ni rött? vous détestez le rouge? 
det är extremt dåligt c est pas terrible 
hennes blus är inte så vacker son chemisier n est pas très joli 
dina byxor är mycket fula ton pantalon est très moche 
hans slips är förskräcklig sa cravate est horrible 
min slips är vackrare än din slips ma cravate est plus jolie que ta cravate 
min slips är vackrare än din ma cravate est plus belle que la tienne 
mina byxor är för korta mon pantalon est trop court 
din keps är för liten ta casquette est trop petite 
var din mössa dyr? il était cher ton bonnet? 
nej, den var på rea non, il était en solde 
vad tycker du om min nya kjol? comment tu trouves ma nouvelle jupe? 
den är inte så tokig elle n est pas mal 
den är suverän! elle est extra! 
jag gillar inte den modellen je n aime pas ce modèle 
jag föredrar din gröna kjol je préfère ta jupe verte 
du är mycket söt i den kjolen tu es très mignonne dans cette jupe 
köper du ofta kläder på modet? tu achètes souvent des vêtements à la mode? 
nej, jag är inte särskilt modeintresserad non, je ne suis pas très mode 
det spelar ingen roll

 

cela m est égal 
jag intresserar mig mycket för mode je m intéresse beaucoup à la mode 
tycker du om min nya klippning? ça te plaît ma nouvelle coupe? 
åh, har du klippt dig? ah, tu t es coupé tes cheveux? 
vad har hänt i Frankrike i helgen? qu est-ce qui s est passé en France ce week-end? 
jag vet inte je ne sais pas 
det har varit strejker il y a eu des grèves 
varför strejkar man? pourquoi fait-on la grève? 
studenterna strjekar mot den nya reformen les étudiants font la grève contre la nouvelle réforme 
vad heter utbildningsministern? comment s appelle le ministre de l Éducation? 
han heter François Fillon il s appelle François Fillon 
han vill reformera det franska skolsystemet il veut réformer le système scolaire français 
han vill ta bort studentexamen il veut supprimer le bac 
han vill ha ett system med regelbundna prov il veut avoir un système de contrôles continus 
eleverna är mot denna reform les élèves sont contre cette réforme 
man är rädd att få olikheter mellan skolorna on a peur d avoir des différences entre les écoles 
man måste ha medel i varje ämne il faut avoir la moyenne dans chaque matière 
om inte/annars, går man om sinon, on redouble 
många fransmän går om beaucoup de Français redoublent 
man tar studenten i flera ämnen on passe le bac dans plusieurs matières 
det är mycket hårt c est très dur 
man måste jobba mycket il faut beaucoup travailler 
jag föredrar det svenska systemet je préfère le système suédois 
om man missar en examen måste man göra om den si on rate un examen on doit le repasser 
är du för betyg i skolan? tu es pour les notes à l école? 
ibland är det användbart parfois ça sert 
har ni många läxor? vous avez beaucoup de devoirs? 
vi har läxor varje vecka on a des devoirs chaque semaine 
jag avskyr uppsatser je déteste les dissertations 
vi arbetar för mycket i skolan on travaille trop à l école 
jag jobbar inte tillräckligt je ne travaille pas assez 
jag måste jobba bättre je dois mieux travailler 
jag jobbar bättre i år je travaille mieux cette année 
jag har klarat alla prov i år j ai réussi tous mes contrôles cette année 
jag missade matteprovet i går j ai raté le contrôle de maths hier 
det var mycket svårt c était très difficile 
jag fick dåligt betyg i tyska j ai eu une mauvaise note en allemand 



jag bryr mig inte je m en fous 
jag har svårt med filosofi j ai du mal en philosophie 
vad har du gjort i helgen? qu est-ce que tu as fait ce week-end? 
i lördags kväll gick vi på bio samedi soir on est allé au cinéma 
vad såg du för film? qu est-ce que tu as vu comme film? 
vi såg 8 kvinnor

 
on a vu 8 femmes

 
vad är det för film? qu est-ce que c est comme film? 
det är en komisk/dramatisk film c est un film comique/dramatique 
är det en bra film? c est un bon film? 
den är inte så illa il n est pas mal 
den är suverän il est génial 
den är mycket tråkig il est très ennuyeux 
sådär comme ci comme ça 
den är värdelös den här filmen il est nul ce film 
jag gillade inte alls je n ai pas du tout aimé 
jag gillade den mycket j ai beaucoup aimé 
det är värt det (dvs. den är värd att se) ça vaut le coup 
den är för lång il est trop long 
den är mycket lång il est très long 
den är suverän den här filmen il est magnifique ce film 
vilka spelar i den här filmen? qui jouent dans ce film? 
det är bra skådespelare il y a de bons acteurs 
det är mycket kända skådespelare som.... il y a des acteurs très connus comme..... 
det är en skådespelerska som heter Fanny Ardent il y a une actrice qui s appelle Fanny Ardent 
hon spelar mycket bra elle joue très bien 
vad handlar filmen om? le film parle de quoi? 
det är historien om 8 kvinnor c est l histoire de 8 femmes 
de är i ett hus elles sont dans une maison 
det är ett mord il y a un meurtre 
dekoren är mycket enkel le décor est très simple 
vad heter regissören? comment s appelle le réalisateur? 
var har den spelats in? où a-t-il été tourné? 
den har spelats in i Sverige il a été tourné en Suède 
den har fått en Oscar il a reçu un Oscar 
det är den bästa filmen jag har sett på ett år c est le meilleur film que j aie vu depuis 1 an 
det är en jättetråkig film c est un film chiant 
det är en mycket speciell film c est un film très spécial 
du har mycket långt hår tu as des cheveux très longs 
ja, jag ska till frisören idag oui, je vais chez le coiffeur aujourd hui 
jag ska klippa håret je vais me couper les cheveux 
jag har bestämt tid klockan 14.00 hos frisören j ai pris rendez-vous à 14h chez le coiffeur 
har du klippt dig? tu t es coupé les cheveux? 
ja, jag har bytt frisyr oui, j ai changé de coupe 
det passar dig bra ça te va bien 
du hade krulligt hår före, eller hur? tu avais des cheveux frisés avant n est-ce pas? 
jag hade ljusa flätor j avais des nattes blondes 
gillar du rakt hår? tu aimes les cheveux raides? 
jag ska klippa mig mycket kort je vais me couper très court 
ska du raka dig helt och hållet? tu vas te raser complètement? 
kommer du till mig på lördag kväll? tu viens chez moi samedi soir? 
jag bjuder in dig på att äta je t invite à manger 
jag ska laga mat je vais faire la cuisine 
jag ska laga kinamat je vais faire de la cuisine japonaise 
jag har en liten fest på fredag kväll je fais une petite fête vendredi soir 
kommer du? tu viens? 
med nöje avec plaisir 
hur dags är det? c est à quelle heure? 
vi börjar klockan 19.00 on commence à 19 heures 



slutar det sent? ça finit tard? 
vi går ut på disko sedan on sort en boîte après 
vem kommer på fredag kväll? qui viendra vendredi soir? 
jag har bjudit hela klassen j ai invité toute la classe 
vi kommer att bli många on va être nombreux 
vi kommer att bli ett 20-tal on va être une vingtaine 
kommer du och hjälper mig? tu viens m aider? 
ska vi handla tillsammans? on fait les courses ensemble? 
vad vill du köpa? qu est-ce que tu veux acheter? 
ska vi köpa chips? on achète des chips? 
vi tar billiga saker on prend des choses pas chères 
jag älskar att festa j adore faire la fête 
vi firar min födelsedag on fête mon anniversaire 
vad vill du ha till present? qu est-ce que tu veux comme cadeau? 

 



niveau 2b; phrases utiles 1; version 2 
jag är brevbärare je suis facteur 
dina byxor är mycket fula ton pantalon est très moche 
den är inte så tokig elle n est pas mal 
man måste förbjuda on doit interdire 
jag är för je suis pour 
tag linje 4 prenez la ligne 4 
jag är vilse je suis perdu 
han vill ha ett system med regelbundna prov il veut avoir un système de contrôles continus 
den är suverän! elle est extra! 
vad gör en växeltelefonist? que fait un standardiste? 
det är strålande c est magnifique 
man måste hitta en lösning il faut trouver une solution 
vad tycker du om min nya kjol? comment tu trouves ma nouvelle jupe? 
jag känner inte till Paris je ne connais pas Paris 
åh, har du klippt dig? ah, tu t es coupé tes cheveux? 
jag misstar mig ofta je me trompe souvent 
det finns för många läkare il y a trop de médecins 
vilken är din favoritfärg? quelle est ta couleur préférée? 
riktning Porte de Clignancourt direction Porte de Clignancourt 
busstationen är långt härifrån la gare routière est loin d ici 
jag vet inte je ne sais pas 
byt på stationen Les Halles changez à la station Les halles 
var ligger Emile Zola-högstadiet? où se trouve le collège Emile Zola? 
vad tycker du om.... qu est-ce que tu penses de 
dekoren är mycket enkel le décor est très simple 
är det en bra film? c est un bon film? 
jag avskyr uppsatser je déteste les dissertations 
det passar dig bra ça te va bien 
jag föredrar det svenska systemet je préfère le système suédois 
vi kommer att bli många on va être nombreux 
med nöje avec plaisir 
jag gillade den mycket j ai beaucoup aimé 
den är värdelös den här filmen il est nul ce film 
vem kommer på fredag kväll? qui viendra vendredi soir? 
jag ska laga kinamat je vais faire de la cuisine japonaise 
hur dags är det? c est à quelle heure? 
sådär comme ci comme ça 
jag missade matteprovet i går j ai raté le contrôle de maths hier 
vad handlar filmen om? le film parle de quoi? 
kommer du? tu viens? 
kommer du till mig på lördag kväll? tu viens chez moi samedi soir? 
jag har bjudit hela klassen j ai invité toute la classe 
kommer du och hjälper mig? tu viens m aider? 
den är suverän den här filmen il est magnifique ce film 
vilka spelar i den här filmen? qui jouent dans ce film? 
det är en komisk/dramatisk film c est un film comique/dramatique 
det är en mycket speciell film c est un film très spécial 
de är i ett hus elles sont dans une maison 
den har spelats in i Sverige il a été tourné en Suède 
jag bjuder in dig på att äta je t invite à manger 
ska vi köpa chips? on achète des chips? 
vi börjar klockan 19.00 on commence à 19 heures 
ja, jag ska till frisören idag oui, je vais chez le coiffeur aujourd hui 
jag gillade inte alls je n ai pas du tout aimé 
jag har bestämt tid klockan 14.00 hos frisören j ai pris rendez-vous à 14h chez le coiffeur 
ja, jag har bytt frisyr oui, j ai changé de coupe 
den är för lång il est trop long 



ska du raka dig helt och hållet? tu vas te raser complètement? 
vi arbetar för mycket i skolan on travaille trop à l école 
det är mycket hårt c est très dur 
det är ett mord il y a un meurtre 
vad såg du för film? qu est-ce que tu as vu comme film? 
vi såg 8 kvinnor

 
on a vu 8 femmes

 
jag ska klippa mig mycket kort je vais me couper très court 
man måste jobba mycket il faut beaucoup travailler 
jag älskar att festa j adore faire la fête 
har du klippt dig? tu t es coupé les cheveux? 
vi går ut på disko sedan on sort en boîte après 
har ni många läxor? vous avez beaucoup de devoirs? 
vi har läxor varje vecka on a des devoirs chaque semaine 
du hade krulligt hår före, eller hur? tu avais des cheveux frisés avant n est-ce pas? 
jag jobbar bättre i år je travaille mieux cette année 
ibland är det användbart parfois ça sert 
är du för betyg i skolan? tu es pour les notes à l école? 
gillar du rakt hår? tu aimes les cheveux raides? 
vi tar billiga saker on prend des choses pas chères 
vad är det för film? qu est-ce que c est comme film? 
jag hade ljusa flätor j avais des nattes blondes 
det var mycket svårt c était très difficile 
vad vill du köpa? qu est-ce que tu veux acheter? 
jag ska klippa håret je vais me couper les cheveux 
jag bryr mig inte je m en fous 
ska vi handla tillsammans? on fait les courses ensemble? 
jag jobbar inte tillräckligt je ne travaille pas assez 
den är suverän il est génial 
det är den bästa filmen jag har sett på ett år c est le meilleur film que j aie vu depuis 1 an 
jag har en liten fest på fredag kväll je fais une petite fête vendredi soir 
vad heter regissören? comment s appelle le réalisateur? 
i lördags kväll gick vi på bio samedi soir on est allé au cinéma 
det är värt det (dvs. den är värd att se) ça vaut le coup 
slutar det sent? ça finit tard? 
jag har svårt med filosofi j ai du mal en philosophie 
den är inte så illa il n est pas mal 
det är historien om 8 kvinnor c est l histoire de 8 femmes 
vad vill du ha till present? qu est-ce que tu veux comme cadeau? 
gå förbi slakteriet passez par la boucherie 
ni måste ta buss nummer 55 il faut prendre le bus numéro 55 
finns det ett apotek i närheten? il y a une pharmacie près d ici? 
missta sig se tromper 
jag söker ett arbete je cherche du travail 
vad har hänt i Frankrike i helgen? qu est-ce qui s est passé en France ce week-end? 
jag anser att det är je pense que c est 
han vill ta bort studentexamen il veut supprimer le bac 
det är en dum idé c est une idée bête 
det är nödvändigt c est nécessaire 
jag har bra betyg j ai de bonnes notes 
det är mycket långt till fots c est trés loin à pied 
vad tycker ni om.... que pensez-vous de..... 
du har en mycket vacker skjorta! tu as une très belle chemise! 
det är inte normalt ce n est pas normal 
blått passar dig bra le bleu te va bien 
i Sverige, är det inga prov på lördagar en Suède, il n y a pas d examens le samedi 
jag har ett muntligt prov i morgon j ai un oral ce matin 
man är rädd att få olikheter mellan skolorna on a peur d avoir des différences entre les écoles 
jag tar min student nästa år je passe mon bac l année prochaine 



stationen ligger bakom skolan la gare se trouve derrière l école 
hatar ni rött? vous détestez le rouge? 
det är en jättetråkig film c est un film chiant 
ursäkta mig, jag letar efter bageriet tack excusez-moi, je cherche la boulangerie svp 
det är otänkbart c est impensable 
vi firar min födelsedag on fête mon anniversaire 
om man missar en examen måste man göra om den si on rate un examen on doit le repasser 
var har den spelats in? où a-t-il été tourné? 
jag ska laga mat je vais faire la cuisine 
det är inte en bra lösning ce n est pas une bonne solution 
många fransmän går om beaucoup de Français redoublent 
arbetar du bra i skolan? tu travailles bien à l école? 
skulle ni kunna hjälpa mig tack? pourriez-vous m aider svp? 
vi har många prov on a beaucoup de contrôles 
tack, jag tycker mycket om prickiga skjortor merci, j aime bien les chemises à pois 
det saknas sjuksköterskor il manque des infirmières 
om inte/annars, går man om sinon, on redouble 
hennes blus är inte så vacker son chemisier n est pas très joli 
mina byxor är för korta mon pantalon est trop court 
jag avskyr svart j ai horreur du noir 
har du din studentexamen? tu as ton bac? 
jag måste jobba bättre je dois mieux travailler 
jag har klarat alla prov i år j ai réussi tous mes contrôles cette année 
den är mycket tråkig il est très ennuyeux 
den har fått en Oscar il a reçu un Oscar 
du har mycket långt hår tu as des cheveux très longs 
den är mycket lång il est très long 
det är mycket kända skådespelare som.... il y a des acteurs très connus comme..... 
det är bra skådespelare il y a de bons acteurs 
det spelar ingen roll

 

cela m est égal 
nej, jag är inte särskilt modeintresserad non, je ne suis pas très mode 
ni har rätt vous avez raison 
har du köpt en ny blommig byxa? tu as acheté un nouveau pantalon à fleurs? 
jag föredrar din gröna kjol je préfère ta jupe verte 
jag är värdelös i historia/geografi je suis nul en histoire-géo 
jag, jag föredrar rutiga skjortor moi, je préfère les chemisiers à carreaux 
eleverna är mot denna reform les élèves sont contre cette réforme 
det är inte rättvist ce n est pas juste 
har ni en karta över Paris tack? vous avez un plan de Paris svp? 
gå rakt fram allez tout droit 
tag den femte gatan till höger prenez la cinquième rue à droite 
du är mycket söt i den kjolen tu es très mignonne dans cette jupe 
vi har ett bra betygssystem nous avons un bon systéme de notation 
ursäkta mig var är vi här? excusez-moi, on est où ici? 
man måste stoppa strejkerna il faut arrêter les grèves 
han vill reformera det franska skolsystemet il veut réformer le système scolaire français 
jag, jag gillar inte grått moi, je n aime pas le gris 
det är en svår fråga c est une question difficile 
din keps är för liten ta casquette est trop petite 
det är otroligt c est incroyable 
jag gillar gult j aime le jaune 
vad har ni för arbete? qu est-ce que vous faites comme travail? 
jag skulle vilja ringa efter en taxi je voudrais appeler un taxi 
vad har du gjort i helgen? qu est-ce que tu as fait ce week-end? 
hon spelar mycket bra elle joue très bien 
finns det taxi här? il y a des taxis ici? 
banken är precis framför daghemmet la banque est juste devant la crèche 
han är datatekniker il est informaticien 



det är en bra utbildning c est une bonne formation 
vilket är ert yrke? quelle est votre profession? 
jag är duktig i matte je suis fort/bon en maths 
enligt min åsikt är det förskräckligt à mon avis c est horrible 
skulle ni kunna visa mig på kartan tack? pourriez-vous me le montrer sur le plan? 
du har fel tu as tort 
skulle ni kunna säga mig var banken ligger? pourriez-vous me dire où se trouve la banque? 
vi har ofta prov på lördagar on a souvent des contrôles le samedi 
man måste gå 5 år på universitetet il faut faire 5 ans à la Faculté 
studenterna strjekar mot den nya reformen les étudiants font la grève contre la nouvelle réforme 
hans slips är förskräcklig sa cravate est horrible 
jag är på hotellet je suis à l hôtel 
nej, den var på rea non, il était en solde 
ni måste/man måste ta den första gatan till vänster il faut prendre la première rue à gauche 
jag har min meritförteckning j ai mon cv 
tycker du om min nya klippning? ça te plaît ma nouvelle coupe? 
i Frankrike går betygen från 0 till 20 en France, les notes vont de 0 à 20 
är det svårt att hitta? c est difficile à trouver? 
det har varit strejker il y a eu des grèves 
jag hoppas att man kommer att förbjuda dopningen j espère qu on interdira le dopage 
det är komplicerat c est compliqué 
jag är mot je suis contre 
vad gör ni i livet? (vad har ni för arbete?) qu est-ce que vous faites dans la vie? 
du har vackra gröna skor tu as de belles chaussures vertes 
vad tycker du om...... que penses-tu de... 
du misstar dig tu te trompes 
gå av på hållplatsen Trocadéro

 

descendez à l arrêt Trocadéro

 

titta på min randiga halsduk regarde mon écharpe rayée 
vilket är ditt drömyrke? quel est ton métier de rêve? 
gå över det stora torget traversez la grande place 
gymnasiet är mittemot bion le lycée est en face du cinéma 
det är en suverän idé c est une idée géniale 
jag söker ett litet jobb för helgerna je cherche un petit travail pour le week-end 
det tjänar ingenting till cela ne sert à rien 
var din mössa dyr? il était cher ton bonnet? 
vilket är ditt favorityrke? quel est ton métier préféré? 
är det svårt att hitta en anställning? c est difficile de trouver un emploi? 
vad heter utbildningsministern? comment s appelle le ministre de l Éducation? 
skulle jag kunna använda er telefon? est-ce que je pourrais utiliser votre téléphone? 
det är dumt c est bête 
köper du ofta kläder på modet? tu achètes souvent des vêtements à la mode? 
jag intresserar mig mycket för mode je m intéresse beaucoup à la mode 
jag fick dåligt betyg i tyska j ai eu une mauvaise note en allemand 
hon har lyckats alla sina examen elle a réussi tous ses examens 
vad vill du göra senare? qu est-ce que tu veux faire plus tard? 
det är inte möjligt ce n est pas possible 
jag gillar inte den modellen je n aime pas ce modèle 
min slips är vackrare än din ma cravate est plus belle que la tienne 
varför strejkar man? pourquoi fait-on la grève? 
jag har lektion i engelska idag j ai un cours d anglais aujourd hui 
finns det en tunnelbanenedgång i närheten? il y a une bouche de métro près d ici? 
han heter François Fillon il s appelle François Fillon 
min slips är vackrare än din slips ma cravate est plus jolie que ta cravate 
det är en skådespelerska som heter Fanny Ardent il y a une actrice qui s appelle Fanny Ardent 
har du bra betyg? tu as de bonnes notes? 
jag hittar inte katedralen je ne trouve pas la cathédrale 
vi kommer att bli ett 20-tal on va être une vingtaine 
jag gillar inte vitt je n aime pas le blanc 



man måste ha medel i varje ämne il faut avoir la moyenne dans chaque matière 
det är onödigt c est inutile 
det är värdelöst c est nul 
han är VD för ett stort företag il est PDG d une grande entreprise 
mitt hotell ligger nära operan mon hôtel se trouve près de l Opéra 
det är konstigt c est bizarre 
man tar studenten i flera ämnen on passe le bac dans plusieurs matières 
han svarar i telefon il répond au téléphone 
jag finner det/jag tycker att det är je trouve que c est 
fortsätt rakt fram continuez tout droit 
det är extremt dåligt c est pas terrible 
du har rätt tu as raison 
jag har möte/träff framför kaféet Aux Deux Magots

 

j ai rendez-vous devant le Café Aux Deux Magots

 

han har missat sitt svenskprov il a raté le contrôle de suédois 

                 



niveau 2b; phrases utiles 1; version 3 
i lördags kväll gick vi på bio samedi soir on est allé au cinéma 
det är konstigt c est bizarre 
många fransmän går om beaucoup de Français redoublent 
det är en suverän idé c est une idée géniale 
din keps är för liten ta casquette est trop petite 
vad har ni för arbete? qu est-ce que vous faites comme travail? 
jag ska klippa håret je vais me couper les cheveux 
vi kommer att bli ett 20-tal on va être une vingtaine 
vilka spelar i den här filmen? qui jouent dans ce film? 
den är för lång il est trop long 
det är en mycket speciell film c est un film très spécial 
hennes blus är inte så vacker son chemisier n est pas très joli 
jag avskyr uppsatser je déteste les dissertations 
vi går ut på disko sedan on sort en boîte après 
det är mycket långt till fots c est trés loin à pied 
gå förbi slakteriet passez par la boucherie 
jag hoppas att man kommer att förbjuda dopningen j espère qu on interdira le dopage 
jag känner inte till Paris je ne connais pas Paris 
vem kommer på fredag kväll? qui viendra vendredi soir? 
vi tar billiga saker on prend des choses pas chères 
jag är värdelös i historia/geografi je suis nul en histoire-géo 
tack, jag tycker mycket om prickiga skjortor merci, j aime bien les chemises à pois 
det är strålande c est magnifique 
hatar ni rött? vous détestez le rouge? 
han är VD för ett stort företag il est PDG d une grande entreprise 
arbetar du bra i skolan? tu travailles bien à l école? 
jag bryr mig inte je m en fous 
ursäkta mig var är vi här? excusez-moi, on est où ici? 
var har den spelats in? où a-t-il été tourné? 
har ni många läxor? vous avez beaucoup de devoirs? 
jag hittar inte katedralen je ne trouve pas la cathédrale 
byt på stationen Les Halles changez à la station Les halles 
jag gillade den mycket j ai beaucoup aimé 
det är en svår fråga c est une question difficile 
riktning Porte de Clignancourt direction Porte de Clignancourt 
man måste ha medel i varje ämne il faut avoir la moyenne dans chaque matière 
titta på min randiga halsduk regarde mon écharpe rayée 
jag hade ljusa flätor j avais des nattes blondes 
mina byxor är för korta mon pantalon est trop court 
studenterna strjekar mot den nya reformen les étudiants font la grève contre la nouvelle réforme 
den har fått en Oscar il a reçu un Oscar 
ni har rätt vous avez raison 
vad gör ni i livet? (vad har ni för arbete?) qu est-ce que vous faites dans la vie? 
du har mycket långt hår tu as des cheveux très longs 
gå av på hållplatsen Trocadéro

 

descendez à l arrêt Trocadéro

 

det är värdelöst c est nul 
ska vi köpa chips? on achète des chips? 
det är historien om 8 kvinnor c est l histoire de 8 femmes 
det är otroligt c est incroyable 
det passar dig bra ça te va bien 
man måste förbjuda on doit interdire 
jag har klarat alla prov i år j ai réussi tous mes contrôles cette année 
vad tycker du om.... qu est-ce que tu penses de 
jag söker ett arbete je cherche du travail 
det är värt det (dvs. den är värd att se) ça vaut le coup 
jag gillar inte vitt je n aime pas le blanc 
ja, jag ska till frisören idag oui, je vais chez le coiffeur aujourd hui 
det är extremt dåligt c est pas terrible 
jag föredrar det svenska systemet je préfère le système suédois 
jag söker ett litet jobb för helgerna je cherche un petit travail pour le week-end 
vad vill du ha till present? qu est-ce que tu veux comme cadeau? 
åh, har du klippt dig? ah, tu t es coupé tes cheveux? 
gå rakt fram allez tout droit 



jag fick dåligt betyg i tyska j ai eu une mauvaise note en allemand 
vad gör en växeltelefonist? que fait un standardiste? 
det är otänkbart c est impensable 
jag har bjudit hela klassen j ai invité toute la classe 
tycker du om min nya klippning? ça te plaît ma nouvelle coupe? 
jag vet inte je ne sais pas 
jag tar min student nästa år je passe mon bac l année prochaine 
det är den bästa filmen jag har sett på ett år c est le meilleur film que j aie vu depuis 1 an 
om man missar en examen måste man göra om den si on rate un examen on doit le repasser 
slutar det sent? ça finit tard? 
jag har ett muntligt prov i morgon j ai un oral ce matin 
är det en bra film? c est un bon film? 
den är värdelös den här filmen il est nul ce film 
jag skulle vilja ringa efter en taxi je voudrais appeler un taxi 
det tjänar ingenting till cela ne sert à rien 
den är suverän! elle est extra! 
är det svårt att hitta? c est difficile à trouver? 
ska vi handla tillsammans? on fait les courses ensemble? 
jag ska laga mat je vais faire la cuisine 
enligt min åsikt är det förskräckligt à mon avis c est horrible 
är du för betyg i skolan? tu es pour les notes à l école? 
skulle ni kunna visa mig på kartan tack? pourriez-vous me le montrer sur le plan? 
varför strejkar man? pourquoi fait-on la grève? 
det har varit strejker il y a eu des grèves 
jag missade matteprovet i går j ai raté le contrôle de maths hier 
den är mycket lång il est très long 
det är inte rättvist ce n est pas juste 
vi har många prov on a beaucoup de contrôles 
jag har en liten fest på fredag kväll je fais une petite fête vendredi soir 
jag bjuder in dig på att äta je t invite à manger 
jag är på hotellet je suis à l hôtel 
jag har lektion i engelska idag j ai un cours d anglais aujourd hui 
det är en dum idé c est une idée bête 
du har en mycket vacker skjorta! tu as une très belle chemise! 
finns det en tunnelbanenedgång i närheten? il y a une bouche de métro près d ici? 
ja, jag har bytt frisyr oui, j ai changé de coupe 
köper du ofta kläder på modet? tu achètes souvent des vêtements à la mode? 
jag är brevbärare je suis facteur 
jag gillade inte alls je n ai pas du tout aimé 
det är en bra utbildning c est une bonne formation 
vilket är ert yrke? quelle est votre profession? 
vi firar min födelsedag on fête mon anniversaire 
jag intresserar mig mycket för mode je m intéresse beaucoup à la mode 
kommer du till mig på lördag kväll? tu viens chez moi samedi soir? 
vilken är din favoritfärg? quelle est ta couleur préférée? 
vi arbetar för mycket i skolan on travaille trop à l école 
skulle ni kunna hjälpa mig tack? pourriez-vous m aider svp? 
den är suverän den här filmen il est magnifique ce film 
jag är vilse je suis perdu 
den har spelats in i Sverige il a été tourné en Suède 
det är komplicerat c est compliqué 
det spelar ingen roll

 

cela m est égal 
ni måste ta buss nummer 55 il faut prendre le bus numéro 55 
fortsätt rakt fram continuez tout droit 
har du klippt dig? tu t es coupé les cheveux? 
det är inte normalt ce n est pas normal 
man måste gå 5 år på universitetet il faut faire 5 ans à la Faculté 
gillar du rakt hår? tu aimes les cheveux raides? 
vi börjar klockan 19.00 on commence à 19 heures 
det är dumt c est bête 
du har fel tu as tort 
tag den femte gatan till höger prenez la cinquième rue à droite 
med nöje avec plaisir 
jag, jag gillar inte grått moi, je n aime pas le gris 



har ni en karta över Paris tack? vous avez un plan de Paris svp? 
det är onödigt c est inutile 
han vill ta bort studentexamen il veut supprimer le bac 
den är mycket tråkig il est très ennuyeux 
det är bra skådespelare il y a de bons acteurs 
jag är för je suis pour 
vad har du gjort i helgen? qu est-ce que tu as fait ce week-end? 
han vill ha ett system med regelbundna prov il veut avoir un système de contrôles continus 
jag anser att det är je pense que c est 
vad tycker ni om.... que pensez-vous de..... 
jag har min meritförteckning j ai mon cv 
finns det ett apotek i närheten? il y a une pharmacie près d ici? 
vad vill du köpa? qu est-ce que tu veux acheter? 
man måste hitta en lösning il faut trouver une solution 
min slips är vackrare än din ma cravate est plus belle que la tienne 
ni måste/man måste ta den första gatan till vänster il faut prendre la première rue à gauche 
hon har lyckats alla sina examen elle a réussi tous ses examens 
jag måste jobba bättre je dois mieux travailler 
det var mycket svårt c était très difficile 
du har rätt tu as raison 
blått passar dig bra le bleu te va bien 
du har vackra gröna skor tu as de belles chaussures vertes 
du misstar dig tu te trompes 
vilket är ditt favorityrke? quel est ton métier préféré? 
vad heter regissören? comment s appelle le réalisateur? 
man är rädd att få olikheter mellan skolorna on a peur d avoir des différences entre les écoles 
den är inte så illa il n est pas mal 
jag ska klippa mig mycket kort je vais me couper très court 
jag ska laga kinamat je vais faire de la cuisine japonaise 
den är inte så tokig elle n est pas mal 
ibland är det användbart parfois ça sert 
eleverna är mot denna reform les élèves sont contre cette réforme 
vi kommer att bli många on va être nombreux 
du är mycket söt i den kjolen tu es très mignonne dans cette jupe 
sådär comme ci comme ça 
vad heter utbildningsministern? comment s appelle le ministre de l Éducation? 
man måste jobba mycket il faut beaucoup travailler 
vad tycker du om min nya kjol? comment tu trouves ma nouvelle jupe? 
i Frankrike går betygen från 0 till 20 en France, les notes vont de 0 à 20 
jag gillar gult j aime le jaune 
det är en komisk/dramatisk film c est un film comique/dramatique 
han har missat sitt svenskprov il a raté le contrôle de suédois 
är det svårt att hitta en anställning? c est difficile de trouver un emploi? 
det saknas sjuksköterskor il manque des infirmières 
vad tycker du om...... que penses-tu de... 
gå över det stora torget traversez la grande place 
dina byxor är mycket fula ton pantalon est très moche 
kommer du och hjälper mig? tu viens m aider? 
var ligger Emile Zola-högstadiet? où se trouve le collège Emile Zola? 
i Sverige, är det inga prov på lördagar en Suède, il n y a pas d examens le samedi 
jag är duktig i matte je suis fort/bon en maths 
det är nödvändigt c est nécessaire 
hur dags är det? c est à quelle heure? 
min slips är vackrare än din slips ma cravate est plus jolie que ta cravate 
missta sig se tromper 
har du din studentexamen? tu as ton bac? 
det finns för många läkare il y a trop de médecins 
stationen ligger bakom skolan la gare se trouve derrière l école 
skulle jag kunna använda er telefon? est-ce que je pourrais utiliser votre téléphone? 
ska du raka dig helt och hållet? tu vas te raser complètement? 
nej, den var på rea non, il était en solde 
vad är det för film? qu est-ce que c est comme film? 
vad såg du för film? qu est-ce que tu as vu comme film? 
man tar studenten i flera ämnen on passe le bac dans plusieurs matières 



jag finner det/jag tycker att det är je trouve que c est 
skulle ni kunna säga mig var banken ligger? pourriez-vous me dire où se trouve la banque? 
jag jobbar bättre i år je travaille mieux cette année 
jag har bra betyg j ai de bonnes notes 
jag misstar mig ofta je me trompe souvent 
busstationen är långt härifrån la gare routière est loin d ici 
finns det taxi här? il y a des taxis ici? 
du hade krulligt hår före, eller hur? tu avais des cheveux frisés avant n est-ce pas? 
jag jobbar inte tillräckligt je ne travaille pas assez 
det är mycket kända skådespelare som.... il y a des acteurs très connus comme..... 
jag har möte/träff framför kaféet Aux Deux Magots

 
j ai rendez-vous devant le Café Aux Deux Magots

 
man måste stoppa strejkerna il faut arrêter les grèves 
hon spelar mycket bra elle joue très bien 
jag, jag föredrar rutiga skjortor moi, je préfère les chemisiers à carreaux 
det är ett mord il y a un meurtre 
det är en jättetråkig film c est un film chiant 
det är inte möjligt ce n est pas possible 
jag har svårt med filosofi j ai du mal en philosophie 
han svarar i telefon il répond au téléphone 
det är inte en bra lösning ce n est pas une bonne solution 
de är i ett hus elles sont dans une maison 
den är suverän il est génial 
tag linje 4 prenez la ligne 4 
mitt hotell ligger nära operan mon hôtel se trouve près de l Opéra 
hans slips är förskräcklig sa cravate est horrible 
jag gillar inte den modellen je n aime pas ce modèle 
jag föredrar din gröna kjol je préfère ta jupe verte 
vi har läxor varje vecka on a des devoirs chaque semaine 
jag är mot je suis contre 
dekoren är mycket enkel le décor est très simple 
jag har bestämt tid klockan 14.00 hos frisören j ai pris rendez-vous à 14h chez le coiffeur 
banken är precis framför daghemmet la banque est juste devant la crèche 
han vill reformera det franska skolsystemet il veut réformer le système scolaire français 
det är en skådespelerska som heter Fanny Ardent il y a une actrice qui s appelle Fanny Ardent 
kommer du? tu viens? 
vad har hänt i Frankrike i helgen? qu est-ce qui s est passé en France ce week-end? 
jag älskar att festa j adore faire la fête 
nej, jag är inte särskilt modeintresserad non, je ne suis pas très mode 
vi såg 8 kvinnor

 

on a vu 8 femmes

 

har du köpt en ny blommig byxa? tu as acheté un nouveau pantalon à fleurs? 
ursäkta mig, jag letar efter bageriet tack excusez-moi, je cherche la boulangerie svp 
gymnasiet är mittemot bion le lycée est en face du cinéma 
det är mycket hårt c est très dur 
vi har ofta prov på lördagar on a souvent des contrôles le samedi 
vad handlar filmen om? le film parle de quoi? 
var din mössa dyr? il était cher ton bonnet? 
har du bra betyg? tu as de bonnes notes? 
vad vill du göra senare? qu est-ce que tu veux faire plus tard? 
han är datatekniker il est informaticien 
vilket är ditt drömyrke? quel est ton métier de rêve? 
vi har ett bra betygssystem nous avons un bon systéme de notation 
han heter François Fillon il s appelle François Fillon 
om inte/annars, går man om sinon, on redouble 
jag avskyr svart j ai horreur du noir 
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